
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD
2018–11–07

Studierådsmötesprotokoll 2018–11–07

Närvaro: Hannes Åström Studierådsordförande
Jonatan Almfjord Studierådssekreterare
Oscar Sigurdsson
Sara Lindgren
Emil Friberg
Oskar Damkjaer från punkt 8
Adina Borg
Johannes Wadenbäck

§1 OFMÖ Studierådsordförande Hannes Åström förklarade mötet öppnat
kl 12:10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2018-10-17.

§6 Information från
Externa
Representanter

Programledningen: Realtidsprogrammering, EDA040, ska bli 7,5
hp. Matematisk statistik, FMSF45, kommer därmed minska till
7,5 hp. InfoCom ska byggas om, förslag dröjer dock troligen till
2020.

§7 Meddelanden Företagspub ikväll med Telavox.

Den 20 november är det HTM-val, ny styrelse ska väljas.

§8 SRX Extentor ska i viss mån vara offentliga handlingar och därmed
åtkomliga, men i nyuppstartade kurser blir detta svårt att fixa,
det går helt enkelt inte.

Val av kursombud hanteras olika på olika sektioner, med dåligt
resultat. Skulle det möjligen bli bättre om alla sektioner använder
samma system? Idén gillas av SRD, ordföranden tar med detta
till nästa SRX-möte.

§9 Tackfest Förslag: Go-kart, bussresa till Malmö, laserdome, slöjd, sticka
tröjor, isbana, bastu, isbad, spa, massage, Utmaningarnas hus,
Escape house eller donera till regnskog.

§10 Valärenden och
nomineringar

Följande personer kandiderar till olika poster inom studierådet:

• Johannes Wadenbäck, jo4384wa-s, som årskursrepresentant
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för C1.

Mötet beslöt

att välja Johannes Wadenbäck som årskursrepresentant för C1,
mandatperioden 2018-11-07 – 2019-06-30.

§11 Avslutade kurser Endimensionell analys, FMAA05 (B1). Hur gick nya tentan? Ver-
kar uppskattas. Bonuspoäng-systemet upplevs som rättvist.

Kommunikationssystem, EITA55. Tentan var bra, men instruk-
tionerna till fördjupningsuppgiften ansågs bristfälliga.

Datorgrafik, EDA221. Fel fokus på vad som examineras. Upplevs
som att en stor del är enbart utantillkunskaper.

Kompilatorer, EDAN65. Tentan kändes bra.

Användbarhetsutvärdering, MAMF50. Kursen upplevdes som re-
lativt enkel.

§12 Pågående kurser Maskininlärning, FMAN45. Kursen upplevs som kaotisk, flera
saker (exempeltentor, hur tentan ska utföras, kurslitteratur mm)
hänger i luften.

Kognition, EXTA65. Kursen upplevs, i år som flummig,.

§13 Övrigt Inget.

§14 OFMA Mötesordförande Hannes Åström förklarade mötet avslutat kl
12:49.

Vid protokollet

Jonatan Almfjord
Studierådssekreterare

Justeras

Hannes Åström
Studierådsordförande
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